
Verslag Algemene Leden Vergadering Toerclub Breukelen 26 februari 2025 

 

 

1. Opening 
 

- De voorzitter (Richard de Winter) opent de 50e ALV en heet iedereen 
welkom. In totaal zijn er 32 leden aanwezig. Er heeft één lid zich schriftelijk 
afgezegd bij de secretaris. 

 
2. Vaststelling Agenda 

 
- De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

3. Ingekomen Stukken 
 

- Er zijn geen ingekomen stukken ontvangen. 
 

4. Mededelingen 
 

- Er zijn geen mededelingen. 
 

5. Verslag Algemene Leden Vergadering 2024 (bijgevoegd) 
 

- Het verslag wordt door de voorzitter inhoudelijk en tekstueel doorgenomen. 
- John Engels heeft een opmerking betreft Fiets je Fit programma deze loopt 

van april tot september en er zijn 116 deelnemers geweest i.p.v. 216. 
- Er zijn verder geen opmerkingen zodat het verslag zonder wijzigingen wordt 

goedgekeurd en vastgesteld. 
 

6. Verslag Bestuur over afgelopen verenigingsjaar 20234 (bijgevoegd) 
 

- Richard geeft een kleine toelichting van het afgelopen verenigingsjaar 2024 
hierbij zijn geen op of aanmerkingen. 

  
7. Verslag penningmeester m.b.t. financiën 0ver 2024 (bijgevoegd) 

 
- De penningmeester Herman Engelen loopt met de leden de 

PowerPointpresentatie door m.b.t. de financiën over 2024. 
- Vraag van Jan-Willem Bos betreft hoogte bijdrage NTFU of dit nog wel 

interessant is voor de leden. Richard de Winter legt dit nogmaals uit dit is 
vorig jaar ook al besproken. Voordelen zijn verzekerd zijn voor ongevallen 
tijdens ritten leden en ook bestuursleden zijn verzekerd voor eventuele 
calamiteiten voor rechts advies. 



- Jan-Willem Bos vraagt ook naar de NTFU-nummer deze staat op de 
ontvangen NTFU pas en anders kun je deze opvragen bij de secretaris van de 
Toerclub Breukelen René Elzenaar. 

 
 
 
 

8. Verslag kascommissie 
 

- Namens de kascommissie wordt verslag gedaan door Wilco van der Tol. Hij 
meldt dat de administratie keurig op orde is en geen onregelmatigheden zijn 
gesignaleerd in de inkomsten en uitgaven van de vereniging. 

- Hij stelt de vergadering namens de kascommissie voor om het bestuur te 
déchargeren voor het gevoerde financiële beleid. 

- De Algemene Ledenvergadering verleent het bestuur décharge. 
  

9. Goedkering financiële jaarstukken 
 

- De financiële jaarstukken worden goedgekeurd door de leden en er zijn geen 
bijzonderheden of opmerkingen van de leden. 

 
10. Vastelling begroting (bijgevoegd) 

 
- Na uitleg door de penningmeester wordt de begroting met algemene 

stemmen goedgekeurd. Tevens bedraagt de contributie voor het 
wielerseizoen 2025 evenals vorig jaar €70. 

 
11. Sponsoring stand van zaken (Lex Gooijer) 

 
- Lex Gooijer doet verslag van de stand van zaken betreft de sponsoring alles 

loopt en verteld dat het Regthuys is verkocht aan Bart 
- Lex Gooijer heeft met de nieuwe eigenaar Bart gesproken en heeft 

overeengekomen dat Bart, alle sponsorcontracten over onder dezelfde 
voorwaarden als Gaby die had lopen bij de Toerclub Breukelen worden 
overgenomen. Dit geld ook voor de traditionele openings en afscheidslunch 

 
12. Samenstelling kascommissie 

 
- Wilco van der Tol treedt af. 
- Lowie Kaspers (1e jaar) en Ko Kleijn (2e jaar) zullen de nieuwe kascommissie 

vormen. 
 
 
 
 



13. Samenstelling continuiteitscommissie 
 

- De voorzitter vraagt aan de betreffende leden, Henk van Kralingen, Karel 
Hulsman en Piet Moorman van de continuiteitscommissie of zij dit ook dit 
jaar (2025), dit willen voortzetten? Zij stemmen hierin toe. 

 
14. Pauze 

 
- De voorzitter (Richard de Winter) last de pauze in om 20:00 uur – 20:15 uur. 
 
 

15. Samenstelling jubileum commissie 50-jarig bestaan 
 

- Richard de Winter geeft Ton van Ekris het woord deze geeft een presentatie 
betreft het jubileumfeest. 

- Feest wordt gehouden op 17 mei 2025 bij Hoeve Rijlaarsdam te Nieuwkoop 
aanvang 15:30 uur en einde feest 22:00 uur 

- Er wordt persoonlijk een uitnodiging per post verstuurd naar de leden die 
zich hebben opgegeven (60 personen) namens de feestcommissie. 

- De voorzitter, (Richard de Winter) dankt de feestcommissie voor alle inzet. 
 

16. Terugkoppeling Fiets je Fit (John Engels) 
 

- John Engels doet verslag van de Fiets je Fit editie 2024. 
- Tevens geeft John Engels aan dat hij dit voort het laatste jaar (2025) op zich 

neemt en dan stopt als organisator voor het Fiets je Fit evenement. 
- John Engels gaat zelf kijken voor een eventuele opvolgen hiervoor en gaat 

deze begeleiden voor een goede overgang. 
 
 

17. Klimweekend (Lowie Kaspers) 
 

- Lowie Kaspers doet namens verslag over het komende klimweekend te 
Hallenberg 9 km van Winterberg vandaan in het weekend van 1 juni 2025. Er 
is een optie genomen voor 5 kamers. 

- Kosten voor dit weekend bedragen €300. 
- Lowie heeft ook gemoutainbiked met enkele leden en zowel moeilijke als 

makkelijke routes gefietst hij heeft dit op zich genomen in overleg met 
Gerard de vries (herstellende van ongeval). 

 
18. Clubweekend (Martin Flemming) 

 
- Martin Flemming geeft presentatie over het komende clubweekend van 5 

september t/m 7 september 2025 



- Het clubweekend vindt plaats in Nederland, het Hotel Wapen van Delden 
wordt de thuisbasis van de TCB-adres: langestraat242 7491 AN Delden. 

- De kosten zijn €255 voor 1 juni 2025 opgeven en voor 1 juli 2025 betalen. 
- Mail volgt voor verdere instructies. 
- De fietsroutes voor dit weekend worden gemaakt door Evert van Essen. 
 

19. Lid van verdienste 
 

- Richard de Winter geeft een inleiding betreft één van onze leden en wat deze 
persoon allemaal heeft gedaan voor de vereniging en komt tenslotte uit bij 
Koos Berkelaar. Koos wordt voorgedragen door het bestuur als lid van 
verdienste. De vergadering is het hier volledig mee eens. 

- Koos is zeer verrast en krijgt een aandenken namens het bestuur en leden. 
Zie ook foto op de website van de TCB. 

 
 

20. Continuïteit bestuur 
 

- Richard de Winter geeft nogmaals aan dat het bestuur ophoudt per 2026 en 
dat er in het najaar van 2025 waarschijnlijk september enkele mensen gaan 
benaderen voor overname van het bestuur. 

- Lex Gooijer vraagt aan de voorzitter of het hele bestuur er mee ophoudt en 
niet een deel. Waarop hij antwoord: nee het hele bestuur en verwijst naar de 
vorige ALV waarop dit ook al is medegedeeld. 

- De voorzitter merkt tevens op dat het echt niet een dag/week taak is maar 
slechts enkele uurtjes. 

 
21. Overige zaken en 22. Rondvraag gecombineerd 

 
- Zie punt 22. 

  
22. Rondvraag 

- Ben attendeert erop dat het misschien een idee is om een reminder te sturen 
via mail betreft vergadering ALV m.b.t. gemis van enkele leden. Dit wordt 
meegenomen. 

- Hans Siesling vraagt of de oprichters van de TCB ook zijn uitgenodigd op het 
jubileumfeest? Secretaris geeft aan dat dit het geval is en ook dat de ere 
leden zijn uitgenodigd. 

- Herman Engelen wijst erop dat de eerste rit om 09:30 vertrekt op 2 maart 
2025 met aansluiten de openingslunch om 13:00 uur bij eetcafé het Regthuys 



- John Engels vraagt of er nog een verhoging komt m.b.t. contributie TCB. 
Bestuur antwoordt dat dit niet het geval is en blijf €70 voor het nieuwe 
seizoen 2025. 

 

23. Sluiting 
 

- Richard sluit de vergadering on 20:50 onder dankzegging van de inzet van alle 
aanwezigen.  

 

 

 


